
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л  № 8 

 

 

ЗАСІДАННЯ ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ 

МУЗИКІВСЬКОЇ СІЛЬСЬКОЇ РАДИ 

БІЛОЗЕРСЬКОГО РАЙОНУ ХЕРСОНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

 

21 вересня  2017 року 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                      село Музиківка 

  



 
П Е Р Е Л І К 

рішень, вміщених у протокол № 8 засідання виконавчого комітету  

Музиківської сільської ради 

 
                                                                                       від  21 вересня 2017 року 

 

 
№ 

пп 

Назва рішення Дата, індекс 

1 Про екологічну ситуацію на території Музиківської ОТГ 

Доповідає  

Серба В.В.,  

Гордовенко В.П., 

Гапонов В.О.,  

Горбенко В.В.,  

Плотнік О.С. 

21.09.2017 

№39 

2 Про затвердження Поточних індивідуальних технологічних 

нормативів використання питної води КП «Струмок-2» 

Доповідає Трофимчук Г.О. 

 

21.09.2017 

№40 

 



МУЗИКІВСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 
БІЛОЗЕРСЬКОГО РАЙОНУ ХЕРСОНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ № 8 

засідання виконавчого комітету 
від 21 вересня   2017 року 

Село Східне  

Актова зала східненської школи 

 

На засіданні присутні члени виконкому: 

 

 

- Лейбзон Савелій Нолєвич – Музиківський сільський голова; 
- Погрібна Людмила Сергіївна  – секретар сільської ради; 

 

Члени виконкому: 

- Крута Людмила Анатоліївна; 
- Трофимчук Галина Олександрівна;  

- Педченко Микола Семенович; 

- Славич Василь Васильович; 
- Шкурупій Тетяна Анатоліївна; 

- Рибак Олексій Володимирович; 

- Гапонов Віталій Олегович; 
 

На засіданні відсутні члени виконкому: 

- Вова Тетяна Олександрівна; 

- Шнирук Олександр Петрович; 
- Андруневич Олександр Михайлович; 

- Місюра Аліна Миколаївна; 

- Савчак Романна Ігорівна; 

- Волковський Олександр Олександрович. 
 

Запрошені: 

- Гордовенко В.П. 
- Серба В.В. 

- Горбенко В.В.  

- Шнирук І.В. 

- Плотнік М.П. 
- Плотнік О.С. 

- Воробйова А.В. 

- Позняк С.В. 
- Базовка М.П. 

  



 

1. 

 

СЛУХАЛИ: 

Про екологічну ситуацію на території Музиківської ОТГ.  

 ДОПОВІДАЛИ: Серба В.В., (доповідь додається) 

Гордовенко В.П., 

Гапонов В.О.,  

Горбенко В.В.,  

Плотнік О.С. 

 ВИСТУПИЛИ: Гапонов В.О. Прошу щоб наступні оглади території 

спеціалістами сільської ради відбувалися в присутності 

представників птахофабрики та біогазового заводу.  

Лейбзон С.Н. Я особисто проконтролюю організацію 

наступної перевірки.  

Педченко М.С. Чи відбувається  тентування автомобілів, що 

перевозять курячий послід? 

Гапонов В.О. Питання складно вирішується, але зрушення є і 

в ньому. Змінили обслуговуючу фірму, але впливу на неї не 

маю. 

Базовка М.П. Питання до представника біогазового заводу – 

Чи розроблена технологія внесення рідкого добрива?  

Плотнік О.С. «Є сертифікат щодо складу добрива. Фермери 

самостійно розраховують кількість добрива та тривалість 

внесення. Згідно заключних договорів це відповідальність 

фермерів. 

Лейбзон С.Н. Я проінформую Савчак Р.І. щоб вона надала 

копії сертифікатів на наступне засідання виконкому. 

 ВИРІШИЛИ:  Прийняти рішення без змін до проекту 

(Рішення № 39 додається) 

2.  СЛУХАЛИ: Про затвердження Поточних індивідуальних 

технологічних нормативів використання питної води КП 

«Струмок-2» 

 

 ДОПОВІДАЛИ: Трофимчук Г.О. 

 ВИСТУПИЛИ: Лейбзон С.Н.  

 ВИРІШИЛИ:  Прийняти рішення без змін до проекту 

(Рішення № 40 додається) 

 

 
Сільський голова                                                                  С.Н. Лейбзон 

 

 

Секретар сільської ради        Л.С. Погрібна 

 
 


